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Rozmawiali o przyszłości „Cedzyny”
Rozwój oraz przyszłość zalewu w Cedzynie i znajdującej się w jego obrębie infrastruktury rekreacyjno-sportowej
były tematami spotkania zorganizowanego w Świętokrzyskim Urzędzie Wojewódzkim. Dyskusji przewodniczyła
wojewoda Bożentyna Pałka-Koruba.

Rozwój oraz przyszłość zalewu w Cedzynie i znajdującej się w jego obrębie
infrastruktury rekreacyjno-sportowej były tematami spotkania
zorganizowanego w Świętokrzyskim Urzędzie Wojewódzkim. Dyskusji
przewodniczyła wojewoda Bożentyna Pałka-Koruba.
W spotkaniu udział wzięli przedstawiciele samorządów, organizacji pozarządowych oraz
Klubu Morskiego „Horn", który dzierżawi fragment gruntów przy zalewie. W trakcie
dyskusji omówiono możliwe do przeprowadzenia inwestycje w bezpośrednim otoczeniu
akwenu, które zwiększyłyby bezpieczeństwo wypoczywających tam osób oraz
pozwoliłyby na ciekawsze i bardziej różnorodne spędzanie czasu.
Aby jednak zamierzenia te zostały zrealizowane potrzebna jest ścisła współpraca samorządów, organizacji pozarządowych i
właścicieli gruntów znajdujących się w bezpośrednim otoczeniu zalewu.
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